

NEW
NOUVEAU



Specifications | Spécifications

Interior dimensions Dimensions intérieures	L22.0" x W17.0" x H8.2" L559mm x W432mm x H208mm
Exterior dimensions Dimensions extérieures	L25.1" x W19.9" x H8.8" L638mm x W505mm x H224mm
Weight (empty) Poids (vide)	10.6 lbs 4.8 kg

The **NANUK™ 945 Pro Photo Kit** is designed to offer compartmentalized protection and organization for all of your photographic gear and accessories. It includes a nylon padded divider easily tailored to your needs with repositionable hook and loop fasteners. This insert is designed to easily organize and protect your equipment and is an ideal solution to protect, organize and carry gear such as DSLR or Mirrorless bodies, lenses, flashes, filters, wires, computer, batteries, lighting and more! This photographer kit also includes our new Lid Organizer, the ideal organization and convenient accessory for your case. The molded interior is designed to help keep your hardware, power cords and accessories entirely organized and in view. The lid organizer includes a set of mounting screws for easy, stress-free installation. Features include five zippered and anti-tear compartments of various sizes for lots of gear storage.

Le kit photo NANUK 945 Pro est conçu pour offrir une protection et une organisation compartimentées de tout votre équipement photographique et de ses accessoires. Il comprend un séparateur rembourré en nylon facilement adapté à vos besoins avec des fermetures à crochets et boucles repositionnables, cet insert est conçu pour organiser et protéger facilement votre équipement. Cette solution est idéale pour protéger, organiser et transporter du matériel tel que des appareils reflex numériques ou sans miroir, des objectifs, des flashes, des filtres, des fils, un ordinateur, des piles, un éclairage, etc. Ce kit de photographe comprend également notre nouvel organisateur de couvercle, l'organisation idéale et un accessoire pratique pour votre mallette. L'intérieur moulé est conçu pour que votre matériel, vos cordons d'alimentation et vos accessoires restent parfaitement organisés et visibles. L'organisateur de couvercle comprend un jeu de vis de montage pour une installation facile et sans stress. Les caractéristiques comprennent trois compartiments à fermeture à glissière et anti-déchirure de différentes tailles pour de nombreux rangements.

The NANUK™ Advantage | L'avantage NANUK™



POWERCLAW
Superior Latching System
Système de verrouillage



WATERPROOF
IP67 Rated
Imperméable classé IP 67



INDESTRUCTIBLE
NK-7 Resin
Résine NK-7 indestructible et légère



CERTIFICATIONS
Laboratory Tested
Testé en laboratoire



LIFETIME
Warranty
Garantie à vie

Standard Features | Caractéristiques

- 1 - Powerclaw latching system
- 2 - Waterproof IP67 rated
- 3 - Impact resistant NK-7 resin
- 4 - Padlockable
- 5 - Stackable
- 6 - Molded-in bezel system
- 7 - Soft grip handle stay
- 8 - Automatic pressure release valve
- 9 - Integrated lid stay
- 10 - 100% Stainless steel hardware
- 11 - Conditional lifetime warranty

Pro Photo Kit Features | Caractéristiques

Lid Organizer | Organisateur de couvercle

A - 6 1/2" x 9 3/8" (165mm x 238mm)

B - 5 1/8" x 6" (130mm x 152mm)

C - 13 3/4" x 2 7/8" (349mm x 73mm)

Weight: 2.8 lbs | 1.27 kg

Poids

Padded Divider | Séparateurs rembourrés

D - 1" Thick Nylon Padded Divider Insert

E - 1/2" Thick Long Dividers

F - 1/2" Thick Short Dividers

Weight: 3.95 lbs | 1.79 kg

Poids



Available Colors | Couleurs disponibles



Black / Noir Orange / Orange Yellow / Jaune Silver / Argent Olive / Olive Graphite / Graphite

UPC Code | Code UPC Item Number | No. item

666365023018	945-6001
666365023025	945-6003
666365023032	945-6004
666365023049	945-6005
666365023056	945-6006
666365023063	945-6007
666365021465	945-LIDO
666365023377	945-DIVI

Description | Description

Nanuk Case w/lid org./w/padded divider - Black
 Nanuk Case w/lid org./w/padded divider - Orange
 Nanuk Case w/lid org./w/padded divider - Yellow
 Nanuk Case w/lid org./w/padded divider - Silver
 Nanuk Case w/lid org./w/padded divider - Olive
 Nanuk Case w/lid org./w/padded divider - Graphite
 Lid Organizer for 945/960 Nanuk Case
 Padded Divider for 945 Nanuk Case